



LEXTRA



# LEXTRA

Lextra je židle, která je předurčena se stát tou ideální volbou pro mnohé uživatele i interiéry. V její třídě, představuje špičku v jedinečném skloubení elegancie, designu, ergonomie, užité hodnoty, spolehlivosti a ceny. Ideální volba v mnoha úhlech pohledu. To je výsledek a taková byla i prvotní myšlenka. Samozřejmě, že uživatel si výběrem z řady volitelných funkčních doplňků svou Lextru vyladí přesně podle svých požadavků.

Lextra is a chair that has been destined to become the ideal choice for many users and interiors. A unique combination of elegance, design, ergonomics, utility, reliability and price, it is top of its class. Lextra is an ideal choice in many respects, such as our initial aim and such is the result. And of course, users can choose from a range of optional accessories to fit their Lextra chair exactly to their needs.

Lextra ist ein Stuhl, der dazu vorbestimmt ist, zur idealen Wahl für viele Benutzer sowie Interieure zu werden. In seiner Klasse repräsentiert er die Spitze in der einzigartigen Verbindung von Eleganz, Design, Ergonomie, Nutzwert, Zuverlässigkeit und Preis. Die ideale Wahl von vielen Blickwinkeln aus. Das ist das Ergebnis und so war auch der erste Gedanke. Es ist selbstverständlich, dass der Benutzer durch die Auswahl aus einer Reihe von optionalem Funktionszubehör seinen Lextra genau nach seinen Anforderungen ergänzt.



472-SY + BR-472



470-SYS + BR-450-N6



470-SYS + BR-236-N1

DESIGN ERGONOMICS QUALITY



480-SYS + BR-550-N6



460-K



492-KZ



495-KZ

# LEXTRA



Ergonomicky tvarované výškově nastavitelné celočalouněné opěradlo, spolu s ergonomicky tvarovaným čalouněným sedákem a synchronním mechanismem dokonale naplňuje správnou ergonomii sezení a požadavky na zdravé sezení. Synchronní mechanismus je možné doplnit i nezávislým nastavením úhlu sedáku. Sedák Lextry může být doplněn i nastavení hloubky sedáku.

The ergonomically shaped height-adjustable fully upholstered backrest, together with the ergonomically shaped upholstered seat and synchronous mechanism fully meet the demand for proper seating ergonomics and healthy sitting. The synchronous mechanism can be supplemented with independent seat angle settings. The Lextra seat also comes with seat depth settings.

Die ergonomisch geformte höhenverstellbare vollgepolsterte Rückenlehne erfüllt gemeinsam mit dem ergonomisch geformten Polstersitz und dem Synchronmechanismus in perfekter Weise die richtige Ergonomie des Sitzens und die Anforderungen an gesundes Sitzen. Der Synchronmechanismus kann auch mit einer unabhängigen Einstellung des Sitzwinkels ergänzt werden. Der Sitz des Lextra kann auch mit einer Sitztiefeverstellung ausgestattet werden.



480-SYS + BR-550-N6



480-SYS + BR-550-N6



# LEXTRA

Samozřejmostí je možnost výběru z nylonové nebo hliníkové verze kříže, vždy doplněné velkými 65 mm kolečky, které zaručují bezproblémový a extrémně snadný pohyb židle, navíc vždy vybavené bezpečnostní brzdou.

You can also choose from a range of nylon or aluminium five-star bases coming with large 65 mm castors that ensure smooth and gliding motion of the chair. The castors are furnished with a safety break.

Eine Selbstverständlichkeit ist die Auswahlmöglichkeit aus einer Nylon- oder Aluminiumversion des Fußkreuzes, das immer mit 65 mm großen Rollen versehen ist. Diese garantieren eine problemlose und extrem leichte Bewegung des Stuhles, außerdem sind sie immer mit einer Sicherheitsbremse ausgestattet.



480-SYS + BR-550-N6



470-SYS + BR-450-N6



472-SY + BR-472



470-SYS + BR-236-N1



Hlavová opěrka u Lextry, je příjemným relaxačním a ergonomickým doplňkem. Je výborně přizpůsobitelná uživateli díky možnostem nastavení požadované výšky i úhlu.

The Lextra headrest is an excellent relaxation and ergonomic accessory. It can be adapted perfectly to the user thanks to the height and angle adjustment settings.

Die Kopfstütze bei Lextra ist ein angenehmes Entspannungs- und ergonomisches Ergänzungstück. Man kann sie dank den Einstellungsmöglichkeiten der geforderten Höhe sowie des Winkels dem Benutzer hervorragend anpassen.



470-SYS-PN-BO + BR-236-N1



460-K ■



461-K ■

Konferenční židle Lextra jsou neméně osobité, zaručující příjemné sezení. Jsou stohovatelné a snadno manipulovatelné.

The Lextra conference chair is no less unique and guarantees comfortable seating. It is stackable and easy to handle.

Der Konferenzstuhl Lextra ist nicht weniger eigen und garantiert ein angenehmes Sitzen. Er ist stapelbar und die Manipulation ist leicht.



495-KZ ■



495-KZ ■



492-KZ ■

LEXTRA



Područky navržené pro Lextru mají právě ty funkční nastavení, které uživatel potřebuje a také skutečně využije. Područky jsou výškově nastavitelné a PU loketníky také hloubkově nastavitelné.

The Lextra armrests have been designed to offer the functional settings the user needs and will use. The armrests are height adjustable and the PU elbow rests are depth adjustable.

Die für den Lextra entworfenen Armlehnen haben gerade die Funktionseinstellungen, die der Benutzer braucht und auch wirklich nutzt. Die Armlehnen sind höhenverstellbar und die PU-Ellenbogenstützen auch tiefenverstellbar.



- 480**
- Otočná židle s celočalouněným vysokým opěradlem a sedákem, s výškově nastavitelnou hlavovou opěrkou.
  - Swivel chair with high fully upholstered backrest and seat and height adjustable headrest.
  - Drehstuhl mit hohe vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz und höhenverstellbarer Kopfstütze.



- 482**
- Otočná židle s celočalouněným středním opěradlem a sedákem, s výškově nastavitelnou hlavovou opěrkou.
  - Swivel chair with medium size fully upholstered backrest and seat and height adjustable headrest.
  - Drehstuhl mit mittelhohe vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz und höhenverstellbarer Kopfstütze.



- 470**
- Otočná židle s celočalouněným vysokým opěradlem a sedákem.
  - Swivel chair with high fully upholstered backrest and seat.
  - Drehstuhl mit hohe vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz.

	123-147	118-142	104-120	cm
	42-52	42-52	42-52	cm
	590	590	590	cm
	640	640	640	cm
	0,43	0,43	0,34	m <sup>3</sup>
	22	21,5	21,5	kg



- 492-KZ**
- Konferenční židle s celočalouněným opěradlem a sedákem. Kostra ocelová pérová.
  - Conference cantilever chair, fully upholstered seat and backrest. Steel frame.
  - Konferenzstuhl mit vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz. Stahlrahmen des Stuhles.



- 495-KZ**
- Konferenční židle s celočalouněným sedákem, opěrák samonosná síťovina. Kostra ocelová pérová.
  - Conference cantilever chair, fully upholstered seat, backrest non-stretch mesh. Steel frame.
  - Konferenzstuhl mit vollgepolsterter Sitz, Rückenlehne Netz. Stahlrahmen des Stuhles.



- 495-K**
- Konferenční židle s celočalouněným sedákem, opěrák samonosná síťovina. Kostra ocelová.
  - Conference chair, fully upholstered seat, backrest non-stretch mesh. Steel frame.
  - Konferenzstuhl mit vollgepolsterter Sitz, Rückenlehne Netz. Stahlrahmen des Stuhles.



- 472**
- Otočná židle s celočalouněným středním opěradlem a sedákem.
  - Swivel chair with high fully upholstered backrest and seat.
  - Drehstuhl mit hohe vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz.



- 492-K**
- Konferenční židle s celočalouněným opěradlem a sedákem. Kostra ocelová.
  - Conference cantilever chair, fully upholstered seat and backrest. Steel frame.
  - Konferenzstuhl mit vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz. Stahlrahmen des Stuhles.



- 460-K**      **461-K**
- Konferenční židle s celočalouněným opěradlem a sedákem. Lakovaný ocelový rám židle.
  - Conference chair with fully upholstered backrest and seat. Painted steel frame.
  - Konferenzstuhl mit vollgepolsterter Rückenlehne und Sitz Lackierter Stahlrahmen des Stuhles.

	92	92	93	cm
	45	45	48	cm
	56	56	59	cm
	56	56	57	cm
	0,43	0,43	0,43	m <sup>3</sup>
	13	13	14	kg

	99-115	93	920	cm
	42-52	48	44	cm
	590	59	56	cm
	640	57	52	cm
	0,34	0,43	0,43	m <sup>3</sup>
	21	15	11,5	kg



**LD SEATING**  
[www.ldseating.com](http://www.ldseating.com)

